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O mně

Narodil jsem se v Jilemnici, což je krásně malé město na úpatí Krkonoš. Místo, 

kde jsem se narodil, si myslím přispělo k tomu, jak se chovám k přírodě to i přes 

fakt, že jsem se původně na FŽP vůbec nehlásil. Měl jsem podanou přihlášku do 

Liberce na „peďák“ obor tělesná výchova a zeměpis, což mě dost charakterizuje.

Už od svých necelých tří let se dá říct, že jsem se závodně věnoval běžeckému 

lyžování a následně biatlonu. Během toho jsem navštěvoval Sportovní gymnázium 

v Jilemnici a hudební školu, kde jsem hrál na klarinet a saxofon. 

Jsem však vděčný osudu, že mě v Liberci nechtěli a já se tak dostal na FŽP UJEP 

a to konkrétně na obor Aplikovaná geoinformatika. Ten mě nesmírně baví, 

zejména pokud se tedy studuje prezenčně.   

Autor fotografie: Adam Bozděch



Nástup na UJEP

Na FŽP UJEP jsem nastoupil v kovidovém roce a řeknu Vám, nebyla to legrace. 
Vzhledem k tomu, že náš obor vznikl právě v moment, kdy jsme se přihlásili, 
nebylo nikoho ze starších ročníků, kterých by jsme se mohli zeptat, jak se co 
dělá a nebyl nikdo kdo by nám pomohl např. se zadanými úkoly atd. 

Nebo byl? Musím říct, že jsem byl příjemně překvapen, když jsem zjistil, jací 
jsou na fakultě kantoři. Jsou to mistři oboru a velice přátelští lidé, s kterými je 
výborná spolupráce a skvělá domluva. Myslím, že jedna z výhod 1. ročníku je 
ta, že samotní přednášející chtějí často slyšet naši zpětnou vazbu, jak a co se 
nám eventuálně nelíbilo, nebo naopak líbilo. To je mi velice sympatické a 
myslím, že je to klíč k úspěchu jak ze strany naší, tak oboru.

Druhá věc, která mi na jednu stranu přijde zvláštní, ale na druhou stranu mě 
vyhovuje, je ta, že je nás v ročníku tolik, že byste to doslova spočítali na 
prstech jedné ruky. Jak říkám, má to své výhody, ale i nevýhody. Nejdůležitější 
ale je, že se spolužáky máme skvělý kolektiv a dost si pomáháme, nejen v 
oboru, ale i s paralelními ročníky OŽP.



Ke kandidatuře

Do studentského parlamentu jsem se rozhodl jít z důvodu, že mi záleží na 

zájmech a názorech dalších studentů, ať už z našeho oboru AGI, či jiných. Jsem 

odhodlán a pevně přesvědčen o tom, že pokud mi dáte Váš hlas, tak se postarám 

o to, aby i vaše skryté touhy spojené se studiem, či volným časem na fakultě byly 

vyslyšeny u vyšších autorit našeho vedení.

Pokud jste dočetli až sem, moc Vám děkuji za Váš čas. 

Snad zase někdy v CPTO  ;)



Kontakt

Tel.: +420 732 449 090

Mail.: soukup.odan@seznam.cz

Facebook: https://www.facebook.com/odanek.soukup
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